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Li Fan 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Private equity and venture capital 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ Capital markets 

◼ Technology, media and telecoms 

◼ Media and entertainment 

◼ Energy and minerals 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Mr. Fan specializes primarily in domestic listings, mergers and acquisitions, private equity, and 

venture capital, including due diligence of target companies, drafting transaction documents, and 

issuing legal opinions on transactions.  He is also involved in the daily legal affairs of listed and 

non-listed companies, formulating employee option/equity incentive plans, etc.  Mr. Fan advises 

clients in many industries, such as Internet, information technology, intelligent manufacturing, 

chemical engineering, and advertising. 

EDUCATION 
Mr. Fan graduated from Renmin University of China in 2018 with a master's degree in law. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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樊篱 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 兼并和收购 

◼ 资本市场 

◼ 科技、媒体和电信（TMT） 

◼ 传媒娱乐 

◼ 能源、矿产 

工作经历 

樊篱律师的主要执业领域为境内上市、兼并收购、私募和风险投资等业务，包括对目标公司

进行尽职调查、起草交易文件、出具交易相关的法律意见书；上市公司/非上市公司的日常法

律事务；制订员工期权/股权激励计划等。业务领域涉及互联网、信息科技、智能制造、化工、

广告等多个行业。 

教育背景 

樊篱律师 2018 年毕业于中国人民大学，获得法律硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


